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Številka: 900-2/2025/2 
 

         Ljubljana, 12. 2. 2025 
 
 

V  A  B  I  L  O 
 
 

na 17. redno sejo Sveta zavoda, ki bo dne 20. 2. 2025 ob 17:00 uri, v zbornici  Centra IRIS, 

Tobačna ulica 5, 1000 Ljubljana. 

 
Predlagam naslednji 
 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev dnevnega reda 17. redne seje Sveta zavoda. 
2. Potrditev zapisnika 5. korespondenčne seje Sveta zavoda, ki je potekala med 14. 1. 

in 17. 1. 2025. 
3. Obravnava in sprejem letnega poročila za leto 2024.  
4. Obravnava in sprejem finančnega, kadrovskega in programskega načrta Centra IRIS 

za leto 2025. 
5. Potrditev vodje Komisije za kakovost. 
6. Ugotavljanje redne delovne uspešnosti ravnateljice za leto 2024. 
7. Volitve v Svet zavoda. 
8. Razno. 

 
 
Prosim, da se seje zanesljivo udeležite. 
 

Predsednica Sveta zavoda 
 

                                                                                                 Anja Detiček         
 
Vabljeni:           

• člani Sveta zavoda 
• ravnateljica zavoda ga. Romana Kolar 
• sindikalna zaupnica ga. Marija Jeraša 
• zapisnikarica ga. Anja Pirjevec 
• računovodstvo Centra IRIS 
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            Številka: 900-1/2025/3 
                       Ljubljana, 2. 3. 2025 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 
17. redne seje Sveta zavoda, ki je bila dne 20. 02. 2025, ob 17:15 uri v zbornici Centra IRIS in preko 
Zoom povezave. 
 
Prisotni: Dolžan Ines (zoom), Miklavčič Igor, Škafar Dušan, Nives Jeršič, Tomaž Kirm, Simona 
Rogič Ožek, Urša Švajgar in Anja Detiček (zoom). 
  
Odsotni: Igor Prodanović, Ajda Svetelšek, Valentina Hlebec, Gašper Tanšek, Bernarda Kokalj. 
 
Ostali prisotni: Romana Kolar – ravnateljica, Marija Jeraša – sindikalna zaupnica, Elizabeta 
Podgoršek - računovodkinja in Anja Pirjevec -  zapisnikarica. 
 
Predsednica  Sveta zavoda Anja Detiček pozdravi prisotne ter pojasni, da je zaradi bolezni nekaterih 
članov seja tudi preko Zoom povezave. Ugotovi sklepčnost seje Sveta zavoda.  
 
DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev dnevnega reda 17. redne seje Sveta zavoda. 
2. Potrditev zapisnika 5. korespondenčne seje Sveta zavoda, ki je potekala med 14. 1. 

in 17. 1. 2025. 
3. Obravnava in sprejem letnega poročila za leto 2024.  
4. Obravnava in sprejem finančnega, kadrovskega in programskega načrta Centra IRIS 

za leto 2025. 
5. Potrditev vodje Komisije za kakovost. 
6. Ugotavljanje redne delovne uspešnosti ravnateljice za leto 2024. 
7. Volitve v Svet zavoda. 
8. Razno 

  
Točka 1: 
  
Sejo vodi predsednica Sveta zavoda Anja Detiček, ki navzoče pozdravi in jih seznani z 
opravičeno odsotnimi člani (preko zooma).   
  
Ugotavlja, da je prisotnih 8 članov (od skupno 13 članov) in s tem je sklepčnost zagotovljena.   
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SKLEP št. 1: 
 
Svet zavoda je sklepčen. Prisotnih je 8 članov (od skupno 13 članov).  
 
 
Anja Detiček prebere dnevni red, ki je bil predlagan na vabilu za 17. redno sejo Sveta 
zavoda:  
 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda 17. redne seje Sveta zavoda. 
2. Potrditev zapisnika 5. korespondenčne seje Sveta zavoda, ki je potekala med 14. 1. 

in 17. 1. 2025. 

3. Obravnava in sprejem letnega poročila za leto 2024.  
4. Obravnava in sprejem finančnega, kadrovskega in programskega načrta Centra IRIS 

za leto 2025. 
5. Potrditev vodje Komisije za kakovost. 
6. Ugotavljanje redne delovne uspešnosti ravnateljice za leto 2024. 
7. Volitve v Svet zavoda. 
8. Razno. 

 
 
Navzoče prosi, če se lahko pri 3. in 4. točki najprej predstavi letno finančno poročilo za leto 
2024 in nato še finančni načrt za leto 2025. Oboje bo predstavila gospa Elizabeta 
Podgoršek, zunanja računovodkinja Centra IRIS, ki bi se po vprašanjih in sprejemu poslovila 
s seje. Nato bo ravnateljica predstavila še preostanek letnega poročila za leto 2024 in 
kadrovskega ter programskega načrta za leto 2025.  
Vpraša ali se strinjajo s predlaganim dnevnim redom. Vseh 8 prisotnih članov se strinja. 
 
Ker ima predsednica Sveta zavoda preko zoom povezave tehnične težave se vseh 8 
prisotnih članov strinja, da sejo začasno vodi zapisnikarica Anja Pirjevec. 
  
Pripomb na predlagani dnevni red ni. Člani sveta zavoda z dvigom roke potrdijo predlagani 
dnevni red.  
 
ZA: 8 članov, 
PROTI: 0 članov, 
VZDRŽANIH: 0 članov. 
 
  
SKLEP št. 2: 
 
Svet zavoda je soglasno sprejel predlagani dnevni red.  
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Točka 2: 
  
Zapisnikarica prisotne člane vpraša, ali se strinjajo z zapisnikom 5. korespondenčne seje 
sveta zavoda, ki je potekala med 14. 1. in 17. 1. 2025? 
Pripomb in predlogov za dopolnitev ni.  
  
Člani sveta zavoda z dvigom roke potrdijo zapisnik 5. korespondenčne seje sveta zavoda, 
ki je potekala med 14. 1. in 17. 1. 2025.  
 
ZA: 8 članov, 
PROTI:  0 članov, 
VZDRŽANIH: 0  članov. 
 
 
SKLEP št. 3: 
 
Svet zavoda je z 8 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI in 0 VZDRŽANIMI glasovi potrdil  
zapisnik 5. korespondenčne seje sveta zavoda, ki je potekala med 14. 1. in 17. 1. 2025. 
  
 
Točka 3 in 4: 
  
Zapisnikarica se zahvali in k besedi povabi gospo Elizabeto Podgoršek, zunanjo 
računovodkinjo Centra IRIS, da predstavi finančno poročilo za leto 2024. 
Gospa Elizabeta predstavi finančno poročilo. Zapisnikarica se zahvali za predstavitev in 
vpraša člane, če ima kdo kakšno vprašanje. 
 
Člana Sveta zavoda zanima, pri odhodkih, ali je to tisto kar je bilo odpisano na podlagi 
preteklih let? 
Gospa Elizabeta pove, da kar je bilo odpisanih osnovnih sredstev gre v breme konta 
ministrstva, saj so vsa sredstva v upravljanju ministrstva. 
 
Člana Sveta zavoda, zanima še glede starih terjatev?  
Gospa Elizabeta pove, da je tukaj situacija obratna, razmejitve so na prihodkovni strani. 
Prihodki se niso razknjiževali. V letošnjem letu smo del teh prihodkov (55.000,00 eur 
donacij) že dali v prihodke. Je pa ta postavka, ki jo bomo morali še razknjižit zelo visoka 
(cca. 500.00,00 eur od raznoraznih projektov). Za ta del bomo prosili za pomoč zunanjo 
revizijsko službo. 
 
Zapisnikarica se zahvali in povabi gospo Elizabeto Podgoršek, da predstavi še finančni načrt 
za leto 2025. 
Gospa Elizabeta predstavi finančni načrt za 2025. Predsednica Sveta zavoda, ki se medtem 
uspe ponovno priključiti preko zoom povezave, se zahvali za predstavitev in vpraša člane, 
če ima kdo kakšno vprašanje. 
Vprašanj oziroma pripomb ni bilo. 
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Predsednica se zahvali in k besedi povabi ravnateljico Centra IRIS, da predstavi preostali 
del letnega poročila za leto 2024 ter kadrovski in programski načrt Centra IRIS za leto 2025. 
Ravnateljica se zahvali za besedo.  
Ravnateljica predstavi preostali del letnega poročila za leto 2024 ter kadrovski in programski 
načrt Centra IRIS za leto 2025. 
 
Med predstavitvijo ravnateljica pove, da se še vedno počasi premikamo, da bi uspeli pridobiti 
formalno izobrazbo za naše mobilne učitelje na terenu. Vsem nam je poznana težava 
tiflopedagogov v Sloveniji. Se jih ne izobražuje, samo ena generacija se je izšolala, 16 
študentov je dokončalo šolanje. 
Zato iščemo različne možnosti, z ministrstvom smo sicer dogovorjeni, da lahko te naloge 
opravljajo učitelji, ki izpolnjujejo pogoje za učitelja za dodatno strokovno pomoč in ima 
opravljeno naše izobraževanje iz tiflopedagogike, kljub vsemu pa za njih to ni formalno 
priznana izobrazba. Zato smo v obdobju proti zimi 2024 navezali stike s srbsko in hrvaško 
fakulteto in čakamo na njihove razpise, v upanju, da nam bojo uspeli priskočit na pomoč, da 
bi se naši učitelji lahko vpisali k njim. Čakamo še na podatke, kako potem te diplome 
pridobljene v Srbiji, priznat v Sloveniji. 
Člana Sveta zavoda, zanima ali se samo v Srbiji izvaja tak program in če bo to hibridni 
študij? 
Ravnateljica pove, da ja, nekaj bi bilo  študija na daljavo, za kakšne vaje (npr. orientacija) 
pa bi morali naši učitelji v Srbijo in tudi učitelji iz Srbije k nam. Je pa to samoplačniški študij, 
študentje si ga morajo financirati sami, gre za izredni študij. 
 
Člana Sveta zavoda zanima, če bomo imeli istega ponudnika za e-arhiviranje pedagoške in 
računovodske dokumentacije? 
Ravnateljica pove, da bi si želeli imeti istega ponudnika za obe področji, ker je potem 
bistveno lažje spremljanje, evidentiranje,… 
Zanima ga še, če imamo že koga izbranega? 
Ravnateljica pove, da je najustreznejši ponudnik Logitus, saj je kompatibilen z e-asistentom 
ter računovodskim programom Vasco. Nimamo še podpisane pogodbe, imamo zbrane 
ponudbe in v aprilu smo dogovorjeni za sestanek. 
 
Ravnateljica pove, da imamo velik procent neustreznega kadra, predvsem z vidika specialno 
pedagoške dokvalifikacije, strokovnih izpitov in pa tiflopedagoške izobrazbe. 
Člana Sveta zavoda zanima, kaj pomeni, če učitelj še nima opravljenega strokovnega izpita?  
Ravnateljica pove, da mora učitelj opraviti določeno število pedagoških ur, da se sploh lahko 
prijavi na strokovni izpit.  
 
Učitelji morajo opraviti tudi ustrezno specialno pedagoško izobrazbo, imamo tudi kar nekaj 
takšnih, ki zaključujejo inkluzivno pedagogiko. Najprej morajo zaključit študij, potem pa še 
to. 
Študentov ne smemo imeti zaposlenih preko študentske napotnice. Študente imamo 
zaposlene preko podjemne pogodbe.  
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Za ustrezen kader štejemo učitelje, ki imajo ustrezno strokovno izobrazbo, strokovni izpit ter 
specialno pedagoško dokvalifikacijo. 
 
Predsednica se zahvali za predstavitev in vpraša člane, če ima kdo še kakšno vprašanje. 
Naknadnih vprašanj ni bilo. 
 
Predsednica prisotne člane opomni, da se oba dokumenta sprejema ločeno, najprej letno 
poročilo za leto 2024.  
 
Vpraša, ali se člani strinjajo s sprejemom letnega poročila za leto 2024.  
Pripomb in predlogov za dopolnitev ni.  
 
 
Člani sveta zavoda z dvigom roke sprejmejo letno poročilo za leto 2024. Pripomb in 
predlogov za dopolnitev ni.  
 
ZA: 8 članov, 
PROTI: 0 članov, 
VZDRŽANIH: 0 članov. 
 
 
SKLEP št. 4: 
Svet zavoda je z 8 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI in 0 VZDRŽANIMI glasovi sprejel letno 
poročilo za leto 2024. 
 
 
Predsednica prisotne člane vpraša, ali se strinjajo s sprejemom finančnega, kadrovskega 
ter programskega načrta Centra IRIS za leto 2025.  
Pripomb in predlogov za dopolnitev ni.  
 
 
Člani sveta zavoda z dvigom roke sprejmejo finančni, kadrovski in programski načrt Centra 
IRIS za leto 2025.  
Pripomb in predlogov za dopolnitev ni.  
 
ZA: 8 članov, 
PROTI: 0 članov, 
VZDRŽANIH: 0 članov. 
 
 
SKLEP št. 5: 
Svet zavoda je z 8 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI in 0 VZDRŽANIMI glasovi sprejel 
finančni, kadrovski in programski načrt Centra IRIS za leto 2025. 
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Točka 5: 
 
Ravnateljica predstavi Komisijo za kakovost in pove, da bi zaradi osebnih razlogov odstopila 
dosedanja predsednica gospa Tjaša Malnar, ki jo bi nadomestila gospa Nina Schmidt. Na 
podlagi 16. člena Zakona o poklicnem in strokovnem izobraževanju bi člane sveta zavoda 
prosila za imenovanje nove predsednice komisije za kakovost. Mandat poteče konec 
avgusta 2025 in potem bomo iskali novo komisijo. 
 
Člana Sveta zavoda, zanima ali je gospa Schmidt lahko vodja Komisije za kakovost, glede 
na to da je zaposlena na delovnem mestu pomočnice ravnateljice. 
Ravnateljica pove, da lahko. Gre samo za vodjo Komisije za kakovost za srednješolske 
programe. 
 
Predsednica prisotne člane vpraša, ali se strinjajo s sprejemom gospe Nine Schmidt kot 
vodje Komisije za kakovost. 
 
Člani sveta zavoda z dvigom roke sprejmejo gospo Nino Schmidt za vodjo Komisije za 
kakovost.  
 
Pripomb in predlogov za dopolnitev ni. 
 
ZA: 8 članov, 
PROTI: 0 članov, 
VZDRŽANIH: 0 članov. 
 
 
SKLEP št. 6: 
Svet zavoda je z 8 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI in 0 VZDRŽANIMI glasovi imenuje 
gospo Nino Schmidt kot vodjo Komisije za kakovost. 
 
 
 
Točka 6: 
 
Predsednica seznani člane z okrožnico ministrstva glasovanju sveta zavoda o redni 
delovni uspešnosti ravnatelja za leto 2024.  
 
Za ravnatelje se nameni najmanj 2% letnih sredstev za osnovne plače ravnateljev oziroma 
če so za to izpolnjeni vsi pogoji, do največ 5% letnih sredstev za osnovne plače 
ravnateljev. Zaradi izjemno zaostrenih kadrovskih težav ter posledično povečanih 
obremenitev pri izvajanju dodatnih ukrepov za nemoten potek vzgojno - izobraževalnega 
dela v letu 2024, ministrstvo svetom zavodov priporoča, da se za redno delovno uspešnost 
ravnatelja, če ni bilo zaznanih nepravilnosti pri poslovanju, nameni 5% letne mase 
osnovne plače ravnatelja. Po Pravilniku o merilih za ugotavljanje delovne uspešnosti 
direktorjev s področja šolstva delovno uspešnost določi svet zavoda javno. 
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Člana Sveta zavoda zanima od kje se ta denar za redno delovno uspešnost ravnatelja 
zagotovi? 
Predsednica Sveta zavoda pove, da ta sredstva zagotovi ministrstvo. 
 
Član Sveta zavoda pove, da ima zadržek. Ne strinja se s tem, da bi dali 5% osnovne plače 
za delovno uspešnost ravnateljici, saj pravi, da zaradi kadrovskih stisk, večino dela 
opravijo učitelji v razredu z nadomeščanji. Ravnateljica pa z razpisovanjem delovnih mest 
in iskanjem kadra. On predlaga, da bi razporedili ta procent med nižje deležnike. 
 
Članica Sveta zavoda pojasni, da so učitelji nagrajeni ločeno od tega deleža. Vsak mesec 
imajo možnost pridobiti točke za redno delovno uspešnost. Tukaj gre za 2% ali 5% za 
ravnatelje in ta procent ničesar ne jemlje/znižuje učiteljem. To je ločeno. 
 
Članica Sveta zavoda pove, da bi namenila 5% ravnateljici, saj se mora ona vsakodnevno 
srečevat s težkimi situacijami. Ukvarjati se mora s selitvijo, z ministrstvom, starši in 
zaposlenimi, ki velikokrat potrebujemo njeno podporo. Zelo bi bilo lepo, če bi se kdaj 
spomnili tudi na nižje deležnike, vendar pa to moramo reševat z ministrstvom. 
 
Sindikalna zaupnica Marija Jeraša se zahvali za pripombo člana, da bi porazdelil % 
»nagrade« med zaposlene, saj jo razume kot priznanje za njihovo dobro delo. 
 
Članica Sveta zavoda izpostavi, da redna delovna uspešnost za ravnatelje ni dana samo 
zaradi kadrovskih razlogov, ampak so še druga dela, ki od ravnatelja zahtevajo veliko 
energije, tako da ona podpre 5% letne osnovne plače. 
 
Predsednica prisotne člane vpraša, ali se strinjajo s predlogom ministrstva, da ravnateljici 
Romani Kolar namenijo 5% letnih sredstev za osnovne plače ravnateljev. 
 
Člani sveta zavoda z dvigom roke ne sprejmejo predlog predsednice, da se ravnateljici 
Romani Kolar nameni 5% letnih sredstev za osnovne plače ravnateljev. 
 
ZA: 5 članov, 
PROTI: 1 članov, 
VZDRŽANIH: 2 članov. 
 
 
 
SKLEP št. 7: 
Svet zavoda z 5 glasovi ZA, 1 glasom PROTI in 2 VZDRŽANIMI glasovi ni sprejel 
predlog predsednice, da se ravnateljici Romani Kolar nameni 5% letnih sredstev za 
osnovne plače ravnateljev. 
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Ker predlog ni bil sprejet, predsednica člane seznani, da bodo višino dela plače za delovno 
uspešnost ravnateljice izglasovali na podlagi Pravilnika o merilih za ugotavljanje delovne 
uspešnosti direktorjev s področja šolstva. Višino dela plače za delovno uspešnost 
direktorja se določi na podlagi naslednjih meril: 

- Realizacija obsega programa - do 25%, 
- Kakovost izvedbe programa - do 35%, 
- Razvojna naravnanost zavoda - do 35%, 
- Zagotavljanje materialnih pogojev - do 5%. 

 
Predsednica pove, da je potrebno imenovati glasovalno komisijo.  
Komisijo sestavljajo člani Sveta zavoda: Dušan Škafar, Tomaž Kirm in dr. Simona Rogič 
Ožek. Predsednica Sveta zavoda vpraša, če se strinjajo. Vsi trije se strinjajo. Komisija 
izpelje glasovanje. 
 
Komisija ugotavlja, da so člani sveta zavoda izglasovali 76,6 % vrednosti meril za 
ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost ravnateljice. 
 
In sicer po točkah: 

- Realizacija obsega programa - 20 %, 
- Kakovost izvedbe programa - 25 %, 
- Razvojna naravnanost zavoda - 27,1 %, 
- Zagotavljanje materialnih pogojev - 4,5 %. 

 
Članica Sveta zavoda izpostavi, da pri prvih dveh merilih za glasovanje niso imeli 
maneverskega prostora. Druga članica Sveta zavoda v tem delu izpostavi, da srednješolce 
motijo luči v razredu. 
 
 
 
SKLEP št. 8: 
Svet zavoda je izglasoval, da se ravnateljici Romani Kolar nameni 76,6 % letnih 
sredstev za osnovne plače ravnateljev. 
 
 
 
Točka 7: 
 
Predsednica članom sveta zavoda pojasni, da 30. 5. 2025 poteče mandat Sveta zavoda 
Centra IRIS. Potrebno bo izvoliti nove člane Sveta zavoda. V skladu s sklepom o 
ustanovitvi Centra IRIS z dne 12. 3. 2024 ima Svet zavoda 13 članov, in sicer: 
– 3 predstavnike ustanoviteljice, 
– 5 predstavnikov zaposlenih in 
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– 3 predstavnike staršev otrok in mladostnikov ter 
– 2 predstavnika dijakov. 
 
 
Svet zavoda mora sprejeti sklep o razpisu volitev v Svet zavoda in določiti 
roke za izvedbo posameznih aktivnosti oziroma imenovanj ter imenovati volilno komisijo. 
 
Predsednica pojasni, da Center IRIS v internih aktih nima določeno kako mora biti volilna 
komisija sestavljena, zato predsednica na predlog pravne službe Centra IRIS predlaga, da 
je volilna komisija sestavljena iz treh članov (predsednik in dva člana).  
 
Predsednica prosi, da člani sveta zavoda z dvigom roke sprejmejo predlog, da je volilna 
komisija sestavljena iz predsednika in dveh članov. 
 
ZA: 8 članov, 
PROTI: 0 članov, 
VZDRŽANIH: 0 članov. 
 
 
SKLEP št. 9: 
Volilna komisija je sestavljena iz predsednika in dveh članov. 
 
 
Predsednica pojasni, da je bilo izvedeno povpraševanje o kandidatih za imenovanje člana 
v volilni komisiji. Izmed zaposlenih delavcev je soglasje o kandidaturi podpisalo 3 
zaposlenih. Predsednica prebere imena in priimke ter delovno mesto zaposlenih 
kandidatov. Predsednica vpraša člane Sveta zavoda ali bi želel kdo sodelovati v volilni 
komisiji?  
Ni bilo nobenega odgovora, nihče se ni javil. 
 
 
Predsednica predlaga, da se v volilno komisijo imenuje: 

- BERLOŽNIK NINO (svetovalna delavka) za predsednico volilne komisije, 
- MIKOLIČ URŠKO (svetovalna delavka) za članico volilne komisije, 
- HABJAN GREGORJA (učitelj) za člana volilne komisije. 

 
 
 
Predsednica prosi, da člani sveta zavoda z dvigom roke sprejmejo predlog volilne 
komisije. 
 
ZA: 8 članov, 
PROTI: 0 članov, 
VZDRŽANIH: 0 članov. 
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SKLEP št. 10: 
Svet zavoda je z 8 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI in 0 VZDRŽANIMI glasovi sprejel 
predlog volilne komisije. 
 
 
Volilna komisija potrebuje tudi namestnike. Izvedeno je bilo povpraševanje o kandidatih za 
imenovanje namestnikov članov v volilni komisiji. Izmed zaposlenih delavcev je soglasje o 
kandidaturi za namestnike članov so podpisali 3 zaposleni. Predsednica prebere imena in 
priimke ter delovno mesto zaposlenih kandidatov. 
 
Predsednica predlaga, da se v volilno komisijo imenuje: 

- SKUBIC SEVERINO (učiteljico) za namestnico predsednice volilne komisije, 
- JANEŽ MAŠO (učiteljico) za namestnico članice volilne komisije, 
- POVIRK ŠPELCO (vzdrževalko učne tehnologije) za namestnico člana volilne 

komisije. 

 
SKLEP št. 11: 
Svet zavoda je z 8 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI in 0 VZDRŽANIMI glasovi sprejel 
predlog namestnikov volilne komisije. 
 
 
Predsednica Sveta zavoda Anja Detiček pove, da nikjer ni bilo zapisano čisto natančno, 
koliko časa ima posamezni organ, da poda predlog kandidatov oziroma izvoli svoje 
kandidate. To je bilo tudi vprašanje za pravno službo, od katere smo prejeli Pravilnik o 
volitvah ene druge šole, in ker mi v našem pravilniku nimamo navedenih teh rokov, naj 
smiselno upoštevamo roke iz tega pravilnika oziroma naj se smiselno ravnamo po njihovi 
časovnici.  
 
Svoje kandidate lahko predlaga Sindikat, lahko predlaga 10% vseh zaposlenih, lahko 
predlaga učiteljski zbor, MVI, MOL in seveda Svet staršev. Vsi ti organi, razen MOL in MVI 
imajo na voljo 21 dni od sprejema sklepa o razpisu volitev, se pravi, če bo ta sklep danes 
sprejet, imajo organi od danes 21 dni na voljo, da predlagajo svoje kandidate.  
Razen MOL in MVI imata 30 dni časa.  
 
 
Predsednica prosi, da člani sveta zavoda z dvigom roke sprejmejo predlog volilnih rokov. 
 
ZA: 8 članov, 
PROTI: 0 članov, 
VZDRŽANIH: 0 članov. 
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SKLEP št. 12: 
 
Svet zavoda je soglasno, 8 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI in 0 VZDRŽANIMI glasovi 
sprejeli sklep, da se strinjajo s predlaganimi roki. 
 
 
Predsednica pove, da bodo člani Sveta zavoda sedaj sprejeli še sklep o razpisu volitev. V 
sklepu o razpisu volitev moramo že navesti datume volitev in datume predčasnih volitev.  
V Poslovniku piše, da mora predsednik Sveta zavoda pozvat organe, da predlagajo svoje 
kandidate volilni komisiji. 
Predsednica prosi zapisnikarico, da pripravi dopise, da jih bo lahko poslala organom, da 
bodo lahko predlagali svoje kandidate. 
 
Predsednica pove, da morajo biti volitve izvedene najmanj 15 dni pred iztekom mandata. 
Ker datumov nismo imeli pri sebi, predsednica vpraša člane Sveta zavoda, ali lahko 
datume predložimo naknadno po elektronski pošti? Pove, da gre to samo za volitve 
predstavnikov delavcev v Svet zavoda. 
Člani se strinjajo. 
 
Predsednica vpraša ali je glede volitev še kakšno vprašanje. 
 
Sindikalna zaupnica pove, da ima pomisleke o datumu za razpis volitev, ker smo ravno 
pred počitnicami. Če začnejo roki teči jutri, je en teden manj časa, da pridobijo kandidatne  
liste, govori vsaj v imenu Sindikata, kot pa če bi te roki začeli teči v času po počitnicah, 
recimo v ponedeljek 3.3.2025 po počitnicah. Izpostavi tudi problem, da je veliko zaposlenih  
na terenu – mobilni službi, in niso vsak dan prisotni na lokaciji Centra IRIS. Časovnica za 
volitve je primerna, da naredimo tako. 
 
Razvije se razprava, da bi sklep o sprejemu datuma za razpis volitev v Svet zavoda 
Centra IRIS sprejeli na korespondenčni seji, ki bi bila dne 3.3.2025. 
 
Predsednica vpraša člane naj z dvigom rok potrdijo, ali se strinjajo, da bi se sklep o 
datumu za razpis volitev v Svet zavoda Centra IRIS razpisal na korespondenčni seji dne 
3.3.2025. 
 
ZA: 8 članov, 
PROTI: 0 članov, 
VZDRŽANIH: 0 članov. 
 
SKLEP št. 13: 
 
Svet zavoda je z 8 glasovi ZA (soglasno) sprejel sklep, da se sklep o razpisu volitev 
v Svet zavoda Centra IRIS razpiše v korespondenčni seji dne 3.3.2025.  
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Točka 8: 
 
Predsednica napove točko Razno in pozove člane Sveta zavoda k vprašanjem.  
 
Sindikalna zaupnica daje pobudo, da bi se vsa gradiva, dokumenti, ki jih pošiljamo iz 
Centra IRIS oblikovala v pisavi Verdana ali Tahoma, s pripisom, da je besedilo oblikovano 
v tej pisavi, da bi bila prijazna slabovidnim. Gre za ozaveščanje prejemnikov, da gre za 
pisavo, ki pomaga slabovidnim lažje brati. 
 
Ravnateljica pove, da se morajo strokovni delavci še dogovoriti katero pisavo in velikost, bi 
bilo za slabovidne najbolje uporabljati za pisanje gradiv. 
 
Ravnateljica pri tej točki pove, da kot člani Sveta zavoda, da morajo imeti čisto sliko, da 
ima ves čas občutek, da mora narediti nekaj več in zato bi sedaj želela, da ji izven tistega 
točkovnika za glasovanje o redni delovni uspešnosti, povejo kaj so tiste stvari, ki bi jih 
morala narediti bolje. Samo na tak način lahko stvari izboljša.  
Ona meni, da dela dobro, saj če bi menila, da ne dela dobro, tega ne bi delala in bi počela 
nekaj drugega. Želela bi vedeti vsebinsko, kje so stvari, ki jih mora izboljšati. 
 
Član Sveta zavoda, pove da je vprašanje, ki zanima ravnateljico čisto na mestu. Meni, da 
tisti, ki so ji dali slabšo oceno, da je absolutno pošteno, da se ji sedaj tudi pove, kaj jih  
moti. Na članih Sveta zavoda pa je, da ji povejo svoje mnenje, lahko pa ji tudi ne dajo 
odgovora in so tiho. Da je to odločitev vsakega posameznika. 
 
Član Sveta zavoda pove, da opaža, da se trend popravlja, da pa se starši pritožujejo je 
spet nekaj drugega. Starši so razdeljeni med NISom in EISom, avtizmom in slepoto.  
Vse anonimke in pritožbe nakazujejo, da je prisotno nezadovoljstvo. Da Svet zavoda 
obremenjuje odločanje o zaposlovanju družinskih članov. Meni, da se hodi po robu in se 
odgovornost prenaša na člane Sveta zavoda. Član sveta pravi, da sliši, da je bila včasih 
na Centru toplina, da pa se sedaj na šoli čuti ego. Tukaj je potrebno popraviti stvari. 
Ko so se starši aktivirali, so se začele stvari premikati. Moti ga vodenje Sveta zavoda.  
 
Ravnateljica pove, da se je od tega distancirala in da si predsednica pomaga s pravno 
službo Centra IRIS. 
 
Člana zanima kako se pravna služba financira. Ravnateljica pove, da je to financirano s 
strani Centra, da gre za isto osebo, ki skrbi za varstvo osebnih podatkov (GDPR), ki jo po 
zakonu moramo imeti. 
 
S strani staršev je bil interes, da imajo sestanek brez ravnateljice, ker so se želeli 
pogovoriti o potrebnih spremembah in niso želeli slišati le kako so stvari urejene zakonsko. 
Član pravi, da bi bilo potrebno včasih delati s toplino in ne le gledati samo na zakon. Tudi s 
strani staršev prihaja, da ima ravnateljica prevelik ego in se stvari ne premaknejo.  
Ravnateljica se ne strinja z uporabo besede ego. 
 
Se pa stvari v povezavi s starši in svetovalno službo izboljšujejo. 
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Članica Sveta zavoda tudi pove, da je ravnateljičino vprašanje čisto na mestu, saj je odprlo 
to razpravo, da so dali povratno informacijo. To je edina pot, da se bodo stvari izboljšale. 
Pove, da to kar so doživljali člani Sveta zavoda v zadnje pol leta, je v ne korist delovanja 
Centra IRIS in, da če se bo še kdaj takšna razprava odprla in bodo vsi povedali svoje 
mnenje, znajo stvari iti na bolje, bo večje medsebojno zaupanje, pomembna je 
komunikacija. 
 
Članica Sveta zavoda, pove da so spremljevalci pomemben del pri učnem procesu otrok 
in, da so oni tisti, ki z otroci preživijo 8 ur na dan. Da je bila ravnateljica tista, ki jim je dala 
možnost, da so odprli svoj aktiv. Ampak, da smo včasih vsi malo preveč neučakani in od 
ravnateljice pričakujemo, da bo takoj spremenila milijon stvari. Pove, da jim ravnateljica 
pride naproti čim jim lahko, da so spremljevalci na Centru IRIS slišani, in da ima 
ravnateljica njeno podporo. 
 
Predsednico zanima, ali bodo na voljo dodatni prostori na Tobačni? 
Ravnateljica pove, da je še vedno v igri tisti L-del hodnika z decembrom 2025. Takrat se 
izteče najemna pogodba trenutnim najemojemalcem. Najemodajalec bo stopil v kontakt z 
njimi 6 mesecev pred potekom pogodbe (tako imajo zapisano v pogodbi). 
In upamo, da dobimo še dodatne prostore. 
Predsednica še pove, da je trenutno res prostorska stiska in da nimamo primernega 
prostora, ki bi omogočal zaposlenim, da bi se lahko umaknili, če bi recimo radi opravili 
kakšen telefonski pogovor, ki mogoče ni ravno za vsa ušesa. 
 
 
 
Predsednica Sveta zavoda se zahvali za sodelovanje, dogovorimo se še, da člani Sveta 
zavoda prejmejo Zapisnik po počitnicah. 
 
Seja se je zaključila ob 20:40. 
 
 
 
 
 
Zapisala:            Predsednice Sveta zavoda: 
Anja Pirjevec            Anja Detiček 
 
 
 
 


